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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Tenje (M)

2023/24:580 Ungdomars sommarjobb i andra länder

Jag har tidigare frågat vad ministern gör för att underlätta för ungdomar att få 
jobb under sommaren 2024 även om det sker som reseledare i ett annat land.

I svaret framgår inte vad ministern kommer att göra utan en hänvisning till 
Försäkringskassans handläggning. Men min fråga gällde vad ministern kommer 
att göra.

Nu har kammarrätten upphävt ett av Försäkringskassans beslut när det gäller ett 
av de reseföretag där medarbetarna inte fick något A1-intyg med hänvisning till 
EU-regler.

Försäkringskassans hantering av frågan drabbar både företagare och ungdomar 
som ska ut på arbetsmarknaden. Regeringen verkar ha tappat fokus på två 
grundläggande frågor för ett fungerande Sverige: att underlätta för företag och 
minska deras kostnader samt arbetslinjen, framför allt att underlätta för unga att 
få sitt första jobb.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna Tenje:

 

Kommer statsrådet ta några initiativ för en återgång till A1-intyg för berörd 
bransch, och om en övergång ska ske till avtal med enskilda länder, kommer 
statsrådet se till att handläggning av A1-intyg sker så som det gjordes fram till 
2023 under den tid avtalsprocessen med berörda länder pågår?

………………………………………

Martina Johansson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-08
Besvaras senast
2024-02-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


